



INSTITUT INTERNATIONAL DU FROID
INTERNATIONAL INSTITUTE OF REFRIGERATION

177, boulevard Maiesherbes
75017 Paris - France

Tel. +33 (0)1 42 27 32 35
Fax +33 (0)1 47 63 17 98

IIFIR.ORG

in | | |

iif-ir@iifir.org

FOR IIR MEMBERS: ACTIVATE YOUR UNLIMITED ACCESS TO THE IJR

NB: The following procedure is applicable as of the 15th of each month subsequent to joining the IIR.

To activate your online subscription to the International Journal of Refrigeration (IJR):

1. **Enter your IIR membership number** in the following link:

<https://www.sciencedirect.com/science/activate/iir>

You will be redirected to another webpage.

Remember, you can find your membership number in your account on the IIR website.

2. Now either **create a new Science Direct account** OR if you already have a Science Direct account, **log in as usual**.

Once connected, you will have unlimited access to the IJR allowing you to download and consult all articles free of charge. Enjoy!

**Not an IIR
member yet?**

Find out more on
member benefits.

POUR LES MEMBRES DE L'IIF : ACTIVEZ VOTRE ACCÈS ILLIMITÉ À LA RIF

Attention. La procédure suivante ne peut être appliquée qu'à partir du 15 du mois suivant votre adhésion.

Pour activer votre souscription à la Revue International du Froid (RIF) en ligne :

1. Renseignez **vosre numéro de membre de l'IIF** dans le lien ci-après :

<https://www.sciencedirect.com/science/activate/iir>

Vous serez dirigé(e) vers une autre page web.

Pour retrouver votre numéro de membre, référez-vous à votre compte en ligne sur le site web de l'IIF.

2. Ensuite, vous devez soit **créer un nouveau compte** Science Direct soit vous connecter **avec vos identifiants habituels**.

Dès connexion, vous pourrez profiter pleinement de ce service et pouvoir télécharger des articles de la RIF gratuitement. Bonne lecture !

**Pas encore membre
de l'IIF ?**

En savoir plus sur les
avantages membres.